
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST CENTER KRANJ 
Tomšičeva 21, 4000 Kranj 
tel. 04/ 2022 141 
 
 
 
Datum: 13. 9. 2023 
 
 
                                                      Z A P I S N I K 
 
 
 
6. seja sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je bila 13. 9. 2023 s pričetkom ob 18. uri. 
 
 
PRISOTNI: Anže Šinkovec, dr. Aleksander Pavšlar, Urša Erjavc, Daša Zupan in Stanka Prezelj 
                   Ana Černe – 6 članov               
 
ODSOTNI: Manca Pogačar – 1 članica 
 
 
DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika 5. seje sveta KS Center; 
2. Razporeditev sredstev po 8. členu za leti 2024 in 2025; 
3. Osnutek sprememb Odloka o pravilih cestnega prometa v MO Kranj  
4. Glasilo KS Center - svetniki naj pripravijo svoje predloge za vsebino glasila 
5. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta. 

 
SKLEP 1: Dnevni red 6. seje Svet KS Center se potrdi. 

SPREJETO: (6 prisotni: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

  

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 5. SEJE SVETA KS CENTER 

   SKLEP 2: Potrdi se zapisnik 5. seje sveta KS Center. 

SPREJETO: (6 prisotni: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

2. RAZPOREDITEV SREDSTEV PO 8. ČLENU ZA LETI 2024 IN 2025 

Predsednik pove, da za leto 2025 še ni izdelan plan, za porabo sredstev za leto 2024 se 
strinja za obnovo kapelice, ki si jo je ogledal in je dejansko potrebna obnove. 
Predviden strošek bi bil 3.000 EUR. Predsednik je govoril z MOK tudi  glede obnove 



 

 

stopnišča na Pungartu in pove, da bi se ta projekt lahko financiral iz več virov. Strošek 
obnove bi bil od 50.000 do 100.00 EUR. 

Člane tudi prosi še za kakšno idejo. 

3. OSNUTEK SPREMEMB ODLOKA O PRAVILIH CESTNEGA PROMETA V MO KRANJ  

Predsednik pove, da je bil pripravljen odgovor na spremembe, ki jih je predlagala MOK 
in da je dogovorjen za sestanek z MOK. Spremenjeni sta dve večji stvari: 

Režim dovolilnic:  

- pet dovolilnic na eno registrsko ne bo več možno, ampak samo ena. To je sporno 
zato, ker je sedaj omogočena izbira s katerim od avtomobilov bodo člani 
gospodinjstva lahko parkirali v mestu, v primeru spremembe pa bi se o tem morali 
odločiti za 2 leti v naprej. Govora je bilo, da bi bile te dovolilnice digitalne in ne več 
v fizični obliki, sicer je to za enkrat samo predlog. 

Režim dostave:  

- med šesto in deseto uro bi bili količki spuščeni, kar bo imelo za posledico, da se 
bodo občani iz drugih KS pričeli voziti skozi mesto 

- po deseti uri se ukinja dostava, kar je za nekatere subjekte to lahko velik problem. 
Primer je, da lastnik lekarne, ki razmišlja, da bi se selil v nakupovalni center. 
Predsednik pove, da je MOK predlagal, da se o spremembi opravi širšo javno 
razpravo zainteresiranih subjektov. 

4. GLASILO KS CENTER - SVETNIKI NAJ PRIPRAVIJO SVOJE PREDLOGE ZA VSEBINO GLASILA 

Predsednik vpraša, ali je kdo od članov razmislil o čem bi pisal/pisali. 

Aleksander Pavšlar predstavi več predlogov: 
- prispevek o novem odloku 
- o obnovi mostu čez reko Savo 
- o dogodkih povezanih s KS Center, piknik, šahovski turnir. 

 
Stanka Prezelj predlaga, da se v glasilo že zapiše napovednik za piknik, ki bo v letu 
2024. 

 
Urša Erjavc predlaga, da se pripravi povzetek, kaj je bilo v KS Center že narejeno. 
Predlaga tudi, da se napiše članek o človeški ribici in se predstavi zakaj je pred 
izumrtjem, poleg tega pa predlaga še intervju z Markom Aljančičem. 

 
5. VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 

Urša Erjavec pove, da je od večjega števila krajanov slišala, da do veliko ljudi ni prišla 
informacija o pikniku, predlaga pošiljanje e-novic. Predsednik pove, da je možno to 
urediti na spletni strani in se bo pozanimal, kako to urediti. 



 

 

Predsednik pove:  

- da se na sejmišču obnavlja objekt v lasti občine, vendar občina ni pridobila dovoljenja 
za odlaganje materiala na javna parkirišča. 

- vezano na tartan na igrišču ob šoli doda, da bi bil strošek položitve tartana 100.000 
EUR in da šola in občina tega denarja nima, če pa se dobi denar pa je šola 
zainteresirana. Stanka Prezelj pa poudari, da gre za otroke. 

- glede čistoče javnega stranišča naj bi bila težava v izvajalcu; Zavod za turizem je bil 
pozvan, da zadevo uredi. 

Predsednik še pove, da je prejel dopis Natalije Polenc vezano na dogodke v Kranju. 
Nekaj točk iz dopisa: 

- meni, da se vse prireditve, ki po njenem ne sodijo v mesto, organizirajo v mestu,  

- da je slabo obveščanje, kar se tiče organiziranih dogodkov in pričakuje, da se bo to 
spremenilo. 

Aleksander Pavšlar pove, da ima organizator dolžnost krajane obveščati. Dejstvo je, da 
nekaj dogodkov ne paše v mesto. Preveč je dogodkov, predvsem športnih. 

Daša Zupan pove, da na račun prireditev gostinci nimajo več prometa. Sprašuje, zakaj 
mora biti Festival športa v mestu, saj imamo v Kranju lep športni park, kjer bi se ta 
športna prireditev lahko organizirala. Pove še, da ni nasprotnica prireditev, samo nekaj 
prireditev ne gre v mesto. 

Urša Erjavc je mnenja, da bi se mogla občina odločiti, kaj bi želela narediti iz mesta. 

Aleksander Pavšlar predlaga, da se ponovno organizira zbor krajanov. 

Predsednik se strinja s predlogom in predlaga na glasovanje spodnji sklep. 

SKLEP 3: Svet KS Center na župana MO Kranj, v skladu s 76. členom Statuta MO Kranj, 
naslavlja zahtevo za sklic zbora občanov KS Center, ki naj se skliče za dan 11. oktobra 
2023, ob 17-ih. 

Dnevni red: 

1. Spremembe Odlok o pravilih cestnega prometa v MO Kranj. 
2. Hrup, prometne zapore in parkiranje v času javnih prireditev v KS Center. 
3. Razno. 

SPREJETO: (6 prisotni: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 
Seja zaključena ob 19:15 
 
 
Zapisala:                                                                                                    Predsednik sveta KS:                       
Irena Knific                                                                                                Anže Šinkovec 


